
Geen goed idee is het eerste wat bij mij te binnen schoot. Nu zou u natuurlijk graag willen weten 
waarom. Nederlands consumenten vuurwerk is getest en goedgekeurd vuurwerk. Dit vuurwerk gaat 
door een strenge controle heen. 

Rotjes, vuurpijlen en single shots zijn momenteel al verboden en u mag best weten dat ik het daar 
mee eens ben. De laatste keer dat we oud en nieuw met vuurwerk hebben gevierd waren deze nog 
wel verkrijgbaar. En ja veel vuurwerk slachtoffers zijn van deze producten. Waarom kijken we niet 
nog een jaar met siervuurwerk aan zonder deze producten? 

Je kunt nu alleen nog siervuurwerk krijgen met de verkoopdagen en ik heb eens wat rondgevraagd in 
mijn omgeving de conclusie siervuurwerk vinden wij heel erg mooi alleen die harde knallen mogen 
weg. Nu kom ik bij het punt illegaal vuurwerk. BAM! Ja dat gaat hard en dat is pas echt gevaarlijk. En 
ik weet niet of u het weet maar dat is al verboden al meerdere jaren. En u zult vast ook weten dat dit 
nog steeds te verkrijgen is. Want links of rechts om mensen verkrijgen het toch. Wat denk je dat er 
gebeurd als er een verbod komt op siervuurwerk? Juist dan gaan mensen dat ergens anders wel 
halen. Vuurwerk wat niet gekeurd is niet getest en niet veilig is. Oh en niet te vergeten de mensen 
die er mee gaan knutselen omdat sja er is niks te koop in Nederland dus dan moet je het zelf maar 
maken toch? 

Je merkt nu al dat mensen steeds andere dingen gaan verzinnen om oud en nieuw te vieren. Grote 
vuren, auto’s in de brand, rellen, klaphamers, carbid schieten. Daar gaan ze steeds meer mee 
experimenteren. Geloof mij maar hier op het platteland zijn er al weer gekkere dingen bedacht als 
volgend jaar het vuurwerk weer niet doorgaat. 

Nu is denk ik de grootse vraag die gesteld moet worden hoe wordt het weer leuk voor iedereen? En 
wat zou de ideale middenweg zijn? Nou als je het aan mij vraagt zou dit er zo uit zien:

o Vuurwerkverbod binnen de bebouwde kom. Net als dat ook voor Carbid geld! Dit is 
misschien beter te handhaven voor de politie/handhaving. Maar mensen die toch graag nog 
zelf een potje afsteken hebben de mogelijkheid dit te doen. Mensen die er niet van houden 
kunnen fijn met hun huisdieren binnen blijven. Zo beperk je dat mensen naar het buitenland 
gaan voor vuurwerk en hou je de controle met gecontroleerd en goedgekeurd Nederlands 
siervuurwerk.

o Tijden waarop je vuurwerk mag afsteken beperken. Nu is dat mogelijk tussen 18:00 en 02:00 
misschien inkorten naar tussen 22:00 en 02:00

o Kleine potjes verbieden en alleen nog stevige boxen verkopen zodat omvallen van vuurwerk 
onmogelijk word.

o BETER VOORLICHTEN! Waarom is er nooit een documentaire op tv die laat zien hoe 
Nederlands vuurwerk gemaakt word en hoe Nederlands vuurwerk verpakt word, hoe 
Nederlands vuurwerk opgeslagen word en hoe streng deze eisen zijn? En waarom geen 
instructie vanuit de overheid hoe Nederlands siervuurwerk afgestoken dient te worden? Met 
corona wist de overheid ook de gevaren en de regels goed duidelijke en vaak uit te leggen. 
Waarom kunnen ze dat niet ook met siervuurwerk doen?

Vuurwerk is een traditie van Nederland. Iets wat ik zelf super mooi vind. Wat ik graag afsteek en 
waar ik graag naar kijk. De oplossing die ik hoor is een vuurwerk show waar je heen kunt om 
vuurwerk te kijken. Ik kom zelf van het platte land, ik wil niet een uur fietsen om een vuurwerk show 
te kijken op oud en nieuw. Met oud en nieuw wil ik thuis zijn bij mijn familie en om het nieuwe jaar in 
te luiden en een potje vuurwerk afsteken. 



Ik hoop echt dat deze brief gelezen wordt en dat er serieus nagedacht gaat worden over een 
alternatief dan een geheel verbod. 


